
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Social- og integrationsministeren

Dato: 14. maj 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 358
TV2 Østjylland havde den 7. maj 2012 et indslag om, at der er brugt 150 mio.
kr. på integrationsprojekter i Gellerup, men angiveligt har hverken staten eller
Århus Kommune et overblik over, hvor mange penge, der samlet er brugt på
integration i Danmarks største almennyttige boligbyggeri. Ministeren bedes
kommentere den manglende kontrol og redegøre for hvad pengene er brugt til
og effekten heraf og i lyset af den rejste kritik vil ministeren på den baggrund
sikre, at der indføres en skærpet kontrol om integrationsprojekter generelt
samt stoppe nyttesløse projekter, idet skatteborgernes penge skal bruges
med omtanke?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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